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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora értékben privatizálták el vagyontárgyaikat az önkormányzatok?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba pénzügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az 50%-os közalkalmazotti illetményemelést a kormányzat 2002 őszén úgy valósította meg, hogy 2003-tól nem
biztosította annak fedezetét az önkormányzati szektor számára . Ennek eredményeképpen az önkormányzatok
pénzügyi-működési nehézségei a kormányváltás óta fokozódtak. Gazdasági szakértők szerint az önkormányzatok
hitelfelvétele a kormányváltás óta megduplázódott és működésük biztosítása érdekében privatizálni
kényszerültek vagyontárgyaikat . Ehhez kapcsolódó kérdéseim a következők :

1 . Pontosan mennyivel növekedett a 2002 májusa óta az önkormányzatok adósságállománya? Mennyi a
helyhatóságok adósságállománya a saját tőkéjükhöz képest?

2 . Mennyi saját tulajdonban lévő vagyontárgyat privatizált az önkormányzati szektor 2002-ben ill. 2003-ban?

Várom megtisztelő válaszát .
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